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Ondernemers van Barendrecht...

Nu de temperaturen weer aangenaam zijn,
bent u van harte welkom op ons terras voor 
een lekkere kennismakingslunch met een 
nieuwe klant, een gezellige borrel met alle 
collega’s of een heerlijk diner na een middag 
vergaderen met uw zakenpartners.  
Kom buiten genieten van de sfeer, de mooie 
kaart en de gastvrijheid, zoals u die van  
Hotel Ridderkerk gewend bent. Tot snel!

Reserveer nu op:
HOTELRIDDERKERK.NL



FEEST VIEREN, EN DOOR!
Voorwoord

Dit voorwoord schrijf als ik nog zit bij te komen 
van een mooi jubileumfeest ter gelegenheid van 
ons veertigjarig bestaan. Het was een dag lang 
genieten, te beginnen met een gezellige busrit 
naar Muiden en een korte vaartocht naar het 
eiland Pampus, bij Amsterdam. Daar gingen we 
met enkele tientallen leden aan land om een 
leuk en leerzaam spel te spelen. Zo leerden we 
veel over de geschiedenis van het forteiland 
Pampus, het oudste nog bestaande met 
mensenhanden gemaakte eiland ter wereld.

Ons bezoek aan Pampus werd geen saaie 
gebeurtenis. Want de ‘generaal’ die ons 
aanvoerde door de donkere tunnels van het 
fort, vol geschiedenis, maakte er een hilarisch 
evenement van. Wat hebben we gelachen! 
Een rondvaart op het IJsselmeer op de Abel 
Tasman, met een smakelijk buffet, maakte onze 
jubileumviering helemaal af. Ik heb ervan 
genoten!

In het magazine dat voor u ligt, kijken we ook 
nog even terug naar de ontstaansgeschiedenis 
van VBO FreshPort. De pioniers van toen 
hebben een mooie vereniging gecreëerd die tot 
op de dag van vandaag bestaansrecht heeft. 
Ook wethouder Lennart van der Linden 
(economie) feliciteert ons daarmee!

Intussen moet er in onze ondernemingen ook 
gewoon gewerkt worden. En dat wordt er! 
In dit nummer van Impact leest u de verhalen 
van een paar collega-ondernemers: Harry Odijk 
(Claudius Menswear), Remon van Loon (Aad 
van Loon Sport), Jurrien Smeets 
(schildersbedrijf Nieuwe Waterweg), Cor Dorst 
(Ohio) en Judith Guis-Bunk (Bunk Carrosserie- 
& Wagenbouw)

.

We blikken terug op de uitreiking van de MVO 
Award, onze ledenvergadering en de leerzame 
inloopborrel bij Hoek en Blok.

Dit en nog veel meer leest u in dit nummer van 
Impact. Ik wens u veel leesplezier. 

Ik wens u allen en al uw dierbaren een fijne 
zomer en een mooie vakantie toe. Ik kijk er naar 
uit u na de zomer weer live én gezond te kunnen 
ontmoeten tijdens onze volgende 
bijeenkomsten! 

Koos den Otter, voorzitter
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(A)Mega BPM-voordeel tot € 18.500 
op bedrijfswagens van 6 merken!

www.ames.nl www.muldervanmill.nl www.autovanderburgh.nl

oxin-growers.nl

Voorrang voor gezonde voeding
Ruim baan voor de teler

Oxin Growers is een van de grootste telers-
coöperaties van Nederland met een breed 
assortiment glasgroenten, vollegronds-
groenten, hardfruit en zachtfruit.

Wij waarderen de eigen visie en aanpak van 
onze telers, bieden ondersteuning, denken 
mee en maken ons sterk voor hun belangen. 
Wij geloven in de kracht van samen.

Meters
Maken
Dat betekent kansen zien, actief zijn in 
een groot netwerk en de juiste match 
maken tussen vraag en aanbod.

Meters maken noemen wij dat. 

  0180 - 43 43 43

Bekijk ons aanbod op vanvliet net
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Op 14 januari 2025 kwamen de leden van VBO Fresh Port bijeen in 

het gemeentehuis van Barendrecht. Dat is traditiegetrouw de 

gastvrije plek voor de jaarlijkse nieuwjaarsontmoeting.

De ondernemers werden toegesproken door burgemeester Ronald Schneider en 
VBO-voorzitter Koos den Otter. Beiden blikten terug op activiteiten en ontwikkelingen 

in het afgelopen jaar en plannen en voornemens voor het nieuwe jaar.

Voor Koos den Otter was het zijn eerste nieuwjaarstoespraak als voorzitter van de 
ondernemersvereniging. ,,Ik mocht de voorzittershamer in ontvangst nemen. Dat is best een 
uitdaging als we zien hoe Jan Willem van Hellemond deze functie tien jaar lang met verve 
heeft vervuld. Maar ik moet er bij zeggen: ik kwam in een warm bad terecht. Het ervaren 

bestuur heeft mij goed begeleid in mijn nieuwe taak. Waarvoor dank.’’

NIEUWJAAR BIJ
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De Noordkade 30
3341 SZ Hendrik-Ido-Ambacht
0180  425 011
info@bakker-accountants.nl
www.bakker-accountants.nl

Hét full-service 
accountantskantoor 
voor een sterk staaltje 
ondernemen!

 

MASTENBROEK 
UITVAARTVERZORGING 

 

Eerste Barendrechtseweg 180-b 
2992 BS  Barendrecht 
www.mastenbroekuitvaart.nl 

0180 723204 

Kijk op infraholland.nl of bel 0180-629 111
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Jimmy Products B.V.Jimmy Products B.V. | | Peterselieweg 30-32 Peterselieweg 30-32 | | 2988 DH Ridderkerk   2988 DH Ridderkerk  
+31 (0)186 61 53 52+31 (0)186 61 53 52 | | jimmys@jimmys.eu | www.jimmys.eu jimmys@jimmys.eu | www.jimmys.eu

Waar kwaliteit en 
duurzaamheid  
samenkomen

Bij JIMMY’s staan kwaliteit en duurzaamheid centraal. Vanuit ons nieuwe pand op 

Dutch Fresh Port lll in Ridderkerk maken wij met vakmanschap en passie JIMMY’s 

Popcorn. Zo wordt uitsluitend gewerkt met de beste natuurlijke ingrediënten. 

Puur, eerlijk en met respect voor mens en planeet.

Met groene energie, het hergebruiken van reststromen en de  

samenwerking met partners die onze visie delen, bouwen we 

aan een CO2-neutrale toekomst.

✁

ALLEEN VOOR VBO LEDEN

Gratis

MERKSCAN

O P  V E R T O N I N G  V A N  D E Z E  B O N

Wil je weten hoe jouw bedrijf er merk-technisch voor staat?
Mail dan nu naar: merkscan@letthebrandout.nl
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HALF-BAKED WINT MVO AWARD 
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BARENDRECHT
HALF-BAKED WINT MVO AWARD 

Het Barendrechts Maatschappelijk Business Event, 
georganiseerd door de Barendrechtse Uitdaging, 
bracht op 11 maart 2025 ondernemers, stichtingen 
en verenigingen opnieuw samen om connecties 
te leggen en samenwerking te stimuleren. Dit jaar 
draaide het evenement om actie: niet praten over 
maatschappelijke impact, maar het daadwerkelijk 
realiseren.

Er werd afgetrapt met drie inspirerende pitches van 
ondernemers die zich op bijzondere wijze inzetten 
voor een duurzame en maatschappelijke toekomst. 
Falafval, Half-Baked en BEST Trucks Barendrecht 
waren genomineerd voor de felbegeerde MVO-award, 
en vertelden hoe zij verspilling tegengaan, duurzame 
oplossingen ontwikkelen en maatschappelijk 
verantwoord ondernemen naar een hoger niveau tillen.

Tijdens de pitches werd duidelijk hoe groot de 
impact van deze ondernemers is. Zo liet Falafval zien 
hoe zij van geredde groenten smakelijke falafval 
maken en wist Half-Baked met indrukwekkende 
cijfers aan te tonen hoeveel voedselverspilling zij al 
hebben teruggedrongen. BEST Trucks Barendrecht 
presenteerde een innovatieve oplossing om energie 
slimmer op te slaan en te gebruiken, een cruciale stap 
in de energietransitie.

Beursvloer: 70 matches

Na de inspirerende presentaties werd de 
Maatschappelijke Beursvloer geopend. 
Hier ontmoetten ondernemers en maatschappelijke 
organisaties elkaar, werden verbindingen gelegd en 
samenwerkingen gevormd – allemaal met gesloten 
beurs. De rol van de notaris was hierin cruciaal: 
elke match moest officieel worden vastgelegd. 
Tijdens het evenement werden er in totaal 70 matches 
gemaakt met een geschatte economische waarde van 
368.136 euro.

Na een actief netwerkmoment volgde het hoogtepunt 
van de avond: de uitreiking van de MVO-award 
2025. De eer ging naar Half-Baked, dat zich met 
een innovatieve aanpak en grote impact wist te 
onderscheiden. Daarnaast werd dit jaar voor het 
eerst de Social-award uitgereikt, een prijs voor de 
stichting die zich op bijzondere wijze inzet voor 
maatschappelijke impact. De winnaar: Zorgnijverij. 
Ook genomineerd waren De Groene Duiker en het 
Repair Café.

Burgemeester Schneider sloot de avond af. 
“Barendrecht is trots op haar ondernemers en 
maatschappelijke organisaties. Dit event laat zien hoe 
sterk de verbinding is tussen deze werelden en hoe we 
samen een verschil kunnen maken.”

barendrechtseuitdaging.nl
half-baked.nl

Over Half-baked

Half-Baked is opgericht in 2024 door Okke Beuge en 
Lennart van den Heuvel en onderdeel van Fruitful 
Ventures (voorheen Olympic Food Group). Half-Baked 
richt zich op het verwaarden van reststromen van 
fruit, groenten en kruiden. Alleen al op de terreinen 
van Dutch Fresh Port gaat het om 55 miljoen KG aan 
reststromen per jaar. In plaats van deze naar de stort 
brengen, verwerkt Half-Baked ze tot halffabricaten, 
die vervolgens weer gebruikt worden om duurzame 
eindproducten mee te maken. Wat na de productie 
overblijft, wordt omgezet tot compost.
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Altijd vooruit

De juiste mensen aantrekken is al lastig 
genoeg, maar deze mensen behouden is 
misschien wel nóg uitdagender. Want de 
werkomgeving verandert sneller dan ooit 
en zonder een duidelijke HR-strategie 

loop je het risico achter de feiten aan 
te lopen. Hoe zorg jij ervoor dat jouw 
medewerkers kunnen meebewegen bij 
verandering en samenwerken als een 
sterk geheel?

Wat als de omgeving 
sneller ontwikkelt 

dan jouw medewerkers?

Teams bouwen en teams leiden in dynamische tijden
Ontdek hoe jij met onze aanpak jouw organisatie naar een volgende  
fase brengt. visser-visser.nl/hrstrategie



Baan's doelen voor 2025: Duurzame werkkleding 

circulaire systemen voor toekomstig grondstoffen-
gebruik. Onze Green Choice selectie zorgt voor een 

gezonder en veiliger werkklimaat.

Onze nieuwe folder is uit! 
Wil je een gratis exemplaar? 
Stuur ons snel een mailtje via 
info@baanbreker.nl en ontdek 
het zelf!

Baanbreker.nl

advertentie VBO 4.indd   1 28-04-2025  08:21

 

Wij zijn er voor jongeren die willen werken, maar nog een duwtje in de rug nodig hebben. Bij ons halen ze erkende 
branchecertificaten en doen ze werknemersvaardigheden op. Er is persoonlijke coaching op weg naar werk en 
een stabiel leven.

Wil je als werkgever/ondernemer meedoen aan onze sociale impactaanpak?
Neem dan contact op met Jettie: 06 517 65 224 of kijk op onze website citysolid.nl.

Niet alleen in Rotterdam, maar ook in Barendrecht (en Ridderkerk)!
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     NDERNEMER
IN BEELD

Remon
van

LOON
Remon van Loon (54) is nog niet zo lang lid van VBO Fresh Port. Maar zijn sportschool, 

gevestigd in de kelder van het Barendrechtse gemeentehuis, bestaat al sinds 1988.
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In dat jaar begon zijn vader, Aad, met Aad van Loon 
Sport. “Hij deed dat naast zijn werk als gymleraar op 
een middelbare school’’, vertelt Remon. ,,Hij mocht 
de gymzaal gebruiken om f itness te geven. 
Elke middag werd de f itnessapparatuur de zaal 
ingereden en ’s avonds weer teruggereden naar het 
opberghok.’’ In 1990 verhuisde de sportschool naar 
de kelder van het gemeentehuis van Barendrecht.

Klap
Op 26 januari 1997 veranderde er veel voor Aad van 
Loon Sport. Letterlijk in één klap stond het leven van 
de familie en medewerkers van het sportcentrum 
op zijn kop. Een doffe klap, veroorzaakt door het 
neervallen van Aad van Loon 
op het podium van het World Trade Center in 
Rotterdam. Daar was Aad, toen 51, bezig met een 
stepmarathon voor het Sophia Kinderziekenhuis. 
Een klap die niet alleen in Barendrecht, maar ook 
ver daarbuiten ‘gehoord’ is. Nog steeds wordt 
Remon van Loon regelmatig aangesproken over 
dat moment.

Een onzekere tijd brak aan. Maar het team van 
medewerkers heeft hard gewerkt om de draad 
weer op te pakken. Remon pakte – samen met zijn 
moeder Ada - alle werkzaamheden op. Eerst op de 
achtergrond, maar in 1998 zegde hij zijn baan als 
ict-analist op om er fulltime voor de sportschool te 
kunnen zijn. ,,Wat ook hielp, is dat de leden trouw 
bleven aan de sportschool. Mijn vader had die 
gunfactor en daarop konden we verder bouwen.’’

De sportschool heeft sindsdien een gestage groei 
doorgemaakt. In 2001 kon er worden uitgebreid en 
met innovaties, kwaliteitsverbeteringen en de 
nieuwste apparatuur wist Aad van Loon Sport de 
leden telkens opnieuw aan zich te binden. 

Ledentrouw
Anno 2025 zijn er zo’n 1800 leden in de leeftijd 
tussen 9 en 90 jaar, ondersteund door vijftien 
medewerkers. De grote ledentrouw bleek ook in de 
coronatijd, toen veel leden hun contributie vrijwillig 
bleven betalen zonder in de sportschool terecht 
te kunnen.

Bij Aad van Sport draait het om plezier hebben. 
,,Het was ook het motto van mijn vader. Je moet er 
plezier in hebben om te sporten. Dat bracht hij over 
op zijn scholieren. En zijn doel was een sportschool 
voor gewone mensen. Die sfeer is hier nog steeds.’’ 
Remon vindt f itness zelf eigenlijk ‘supersaai’. 
,,Dat geldt voor veel mensen, ook de meeste van 
onze bezoekers. Dus doen we alles aan om de uren 
die je bij ons doorbrengt heel plezierig te laten zijn. 
We creëren een sociale community met veel 
gezelligheid.’’ De Milon Cirkel is hierbij een 
belangrijk hulpmiddel: een trainingsconcept met 
volautomatische fitnesstoestellen in een cirkel. 
Je traint afwisselend kracht en cardio en de 
toestellen passen zich met behulp van een pasje 
automatisch aan jouw lichaam en trainingsniveau 
aan. Het is makkelijk en efficiënt. Met twee keer 35 
minuten in de week behaal je al snel resultaat.

Remon (hij is geen fitnesstranier, voelt zich vooral 
ondernemer) raadt ondernemers aan om – ondanks 
hun drukke bestaan – tijd aan jezelf te besteden. 
,,Als je maar doorgaat met je werk, gaat dat 
uiteindelijk een keer ten koste van dat werk, jezelf 
en je gezin. Bovendien: we worden steeds ouder en 
moeten steeds langer zelfstandig wonen. Dan helpt 
het als je conditie daarop is voorbereid. Dus, ook al 
is f itness niet je ding, doe het voor jezelf en voor 
later. Wij maken het hier zo leuk mogelijk.’’

AADVANLOONSPORT.NL

Ik vind fitness 
eigenlijk 
supersaai. 
Dus maken 
we het leuk.
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Motor van het succes

MR Motoren van oprichters Marcel 

Kremers en Rob de Ruiter groeide 

in een decennium uit tot bijna de 

grootste BMW-motorfi etsen leverancier 

van Nederland.

In 2024 verkochten Marcel en Rob 

hun onderneming aan BMW-dealer 

 Dusseldorp. “Hoek en Blok heeft ons 

bijgestaan in de onderhandelingen. 

Ook de mensen van  Dusseldorp prezen 

Hoek en Blok om hun professionaliteit, 

waardoor het veel makkelijker schakelen 

was in onze gesprekken.”

Wat is de waarde van mijn bedrijf? Ben ik verkoopklaar? 

In één keer of  geleidelijk? De verkoop van een bedrijf is 

een complex proces. Helemaal voor je eigen bedrijf waar 

je jaren aan gebouwd hebt. Waarschijnlijk doorloop je 

dit traject voor de eerste én laatste keer. Wij staan je bij 

in alle stappen van dit proces op basis van onze 35 jaar 

ervaring in mkb- bedrijfsoverdrachten. Verkoop je bedrijf 

met vertrouwen en krijg de beste deal!

Je bedrijf verkopen? 

Krijg de beste deal

info@mijnbedrijfsoverdracht.nl

+31 (0)184 75 05 35

mijnbedrijfsoverdracht.nl

Een initiatief van

HBK-adv-mbo-230x300mm-wt3-250605.indd   1HBK-adv-mbo-230x300mm-wt3-250605.indd   1 05-06-2025   18:0605-06-2025   18:06



Handelsbanken is sterk in hypotheken, 
vastgoed financieringen, vermogens-
beheer en sparen. Op ons kantoor in 
Dordrecht werken we met ko� e lijnen. 
Deskundig en gedegen. Wilt u een 
nieuwe woning kopen, uw hypotheek 
herfinancieren of vastgoed aankopen? 
Of heeft u interesse in vermogensbeheer 
of ons aantrekkelijke spaaraanbod? Uw 
accountmanager luiste�  naar u, stelt u de 
juiste vragen, en ve� aalt uw wensen naar 
een persoonlijk plan. 

Meer weten? Neem contact met ons op 
of loop binnen bij ons kantoor aan de 
Johan de Wittstraat 132 in Dordrecht.

Handelsbanken Dordrecht
Johan de Wittstraat 132
3311 KJ  Dordrecht
078 635 43 30
rijnmondzuid@handelsbanken.nl

De persoonlijke 
relatiebank
Voor particulieren, ondernemers en vastgoedbedrijven

handelsbanken.nl

Hidde van der Wind
Kantoordirecteur
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Harry Odijk:
       Claudius     
         Menswear

Harry en Tiny Odijk

Sinds vele jaren is aan de Middenbaan in 
Barendrecht een opvallende mannenmodezaak 
gevestigd: Claudius Menswear van VBO-lid Harry 
Odijk. De winkel bestaat al sinds 1995. In 2004 nam 
Harry de zaak over.

Harry zit vanaf zijn achttiende in het herenmodevak. 
Samen met echtgenote Tiny bedient hij een trouwe 
klantenkring.

Die klanten, dat zijn echte fijnproevers. ,,We verkopen 
geen doorsnee mannenmode. Ook voor een casual 
outfit hebben we de beste merken in huis.’’ 
Harry noemt een aantal voorbeelden, zoals de vesten, 
pullovers en polo’s van het Italiaanse Gran Sasso. 
Of de moderne kleuren van de comfortabele jacks, 
pullovers, vesten en polo’s van Cavallero Napoli. 
Het Belgische familiebedrijf Atelier Noterman is 
bij Claudius vertegenwoordigd met in Portugal 
gemaakte jeans en chino’s, met stoffen die goed 
aanvoelen.

Claudius is al jaren ook een adres voor maatkleding. 
Na een uitgebreide training te hebben gevolgd 
verzorgt Harry sinds 2015 zelf het inmeten, een echt 
precisiewerkje. De klant krijgt niet alleen een perfect 
passend kostuum, hij kan ook nog eens kiezen uit 
verschillende wolkwaliteiten, bijvoorbeeld van de 
Italiaanse wevers Vitale Barberis, Guabello en Loro 
Piana. Door de grote keuze in voeringen en details 
als knopen en garens kan een kostuum geheel aan 
de persoonlijke smaak worden aangepast. Ook veel 
bruidegommen hebben voor een goed passend 
maatpak de weg naar Claudius gevonden.

Nadat de maten zijn genoteerd en de wol is 
geselecteerd, verzorgt het in Breda gevestigde 

The Makers het maken van het kostuum. 
Het bedrijf van de broers Alwin, Ben en Jacques van 
Gils heeft in Tanger een hypermoderne productielijn. 

Harry Odijk houdt al vele jaren vast aan het 
beproefde concept van zijn winkel. ,,We hebben 
besloten onze focus te houden op dit segment van 
de markt. We hebben er ook bewust voor gekozen 
om er geen damesmode bij te gaan doen. We willen 
optimaal tijd en aandacht kunnen besteden aan 
onze mannenmodeklant. Claudius ‘suits you best’. 
En aandacht maakt alles mooier!’’

Claudius is dealer van onder meer de topmerken 
Gran Sasso, John Miller, Ledûb, Atelier Noterman, 
Alberto jeans, Cavallaro Napoli, Bugatti, A-dam 
Boxers en Salentum I Profumi.

claudius-menswear.nl

     NDERNEMER
 IN BEELD
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Claudius heeft een eigen Suits You Best-businessclub. 
Dat mag Harry Odijk even uitleggen.

,,Ja, sinds 2017 kunnen zakelijke klanten lid worden van 
onze businessclub. Dat kost 1000 euro per jaar
 (meer kan ook), waarvoor ze uiteraard een btw-factuur 
ontvangen. Voor 900 euro kan het businessclublid dan 
kleding uitzoeken. De overige honderd euro wordt 
besteed aan leuke netwerkactiviteiten voor de leden, 
zoals een borrel of een hapje eten met elkaar. 
Je mag dan ook iemand meenemen.’’

Doordat het lidmaatschap een zakelijke, aftrekbare 
kostenpost is, kunnen leden van de businessclub hun 
kledingkast op een fiscaal wel heel aantrekkelijke 
manier vullen. De businessclub van Claudius telt nu al 
meer dan dertig leden, onder wie ook leden van VBO 
FreshPort. De constructie is getoetst door de Kamer 
van Koophandel en een notaris.

Businessclub
Claudius
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Schilderwerk
op hoog niveau

schildersbedrijfnieuwewaterweg.nl
Schildersbedrijf

Nieuwe Waterweg
010 429 24 20

Met trots hebben wij bijgedragen aan het schilderwerk van Restaurant Celest, 

gelegen op de bovenste 2 verdiepingen van de Zalmtoren in Rotterdam.

Ons team heeft gezorgd voor een naadloze afwerking die past bij de luxe 

uitstraling van dit exclusieve restaurant. Van elegante kleurkeuzes tot het 

gebruik van hoogwaardige verfsoorten.
Project Restaurant Celest
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Dit jaar viert uw vereniging alweer haar veertigjarig bestaan. Namens ons gemeentebestuur, 

van harte gefeliciteerd! Een prachtige mijlpaal voor een vereniging die al sinds 1985 een 

stabiele motor is achter het ondernemersklimaat in Barendrecht. Zelf ben ik van 1983, 

dus actieve herinnering aan de oprichting heb ik niet. Aan de oprichtingslocatie – 

het roemruchte sociaal-culturele centrum De Schalm – echter wel! De relatie met het 

gemeentebestuur is uitstekend. Net als 40 jaar geleden. Uw vereniging en haar bestuur, 

hebben altijd een scherp oog voor wat er speelt in Barendrecht én daarbuiten. 

In die vier decennia is veel veranderd. Nieuwe 
bedrijventerreinen, veranderende markten, 
digitalisering, verduurzaming – ondernemers hebben 
voortdurend moeten meebewegen. Maar wat altijd 
gebleven is, is het belang van elkaar opzoeken. 
Het belang van écht contact. Dat geldt niet alleen 
voor ondernemers onderling, maar ook tussen 
ondernemers en de lokale overheid. 

Als wethouder Economie geloof ik sterk in dat 
samenspel. Als we actief in gesprek zijn en blijven, 
signaleren we tijdig knelpunten om op te lossen 
en kansen om te verzilveren. Of het nu gaat om 
verkeersontsluiting, ruimte voor groei, of het benutten 
van lokale inkoopkansen: juist in de dialoog ontstaan 
vaak de beste oplossingen.

De gemeente en VBO hebben een lange traditie 
van overleg en samenwerking. En dat moeten 
we koesteren en voortzetten. Er liggen genoeg 
kansen voor de toekomst. Denk aan de verdere 
ontwikkeling van Dutch Fresh Port, de realisatie 
van De Stationstuinen, het veilig houden van onze 
bedrijventerreinen en het aantrekken en behouden 
van talent. Deze vraagstukken én meer vragen om een 
verenigd geluid van ondernemers en om een overheid 
die luistert én meedenkt.

Op naar de volgende veertig jaar VBO! 
Met ondernemers die elkaar blijven versterken. 
En met een gemeente die naast u staat, meedenkt 
én doorpakt.

Want een goed vestigingsklimaat maken we 
alleen samen.

Lennart van der Linden
Wethouder Economie, gemeente Barendrecht

https://barendrecht.zakelijkenergieloket.nl/

Lennart van der Linden, wethouder

40 jaar

V V erbonden
B B arendrechts 
O O ndernemerschap
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Fortune Coffee regio Rijnmond | rijnmond@fortune.nl | 0180 - 414 203 | fortune.nl

Jouw regionale  
koffieleverancier
Professionele koffieautomaten, koffie en bijbehorende 
ingrediënten voor op het werk. 
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Op woensdag 18 juni vierden we het 40-jarig jubileum van VBO Fresh Port. 

Het werd een zonnige dag vol avontuur, verbinding en mooie herinneringen.

Vanaf Van der Valk Hotel Ridderkerk reisden we per bus naar Forteiland Pampus 

bij Amsterdam. Daar namen we deel aan het unieke spel De Vlucht van Pampus. 

Wat eerst leek op een ietwat droog verhaal over de geschiedenis van Pampus bleek 

een interactieve mix van historie, spanning en teamwork. Een hilarische ‘generaal’ 

nam ons op sleeptouw door het verdedigingswerk.

Daarna stapten we aan boord van zeilschip Abel Tasman voor een ontspannen 

tocht over het IJsselmeer. Aan boord stonden lekkere drankjes en een heerlijk 

buffet voor ons klaar. Het was de perfecte afsluiting van een feestelijke dag waarin 

samenwerking en genieten centraal stonden

PampusOP

VBO FRESH PORT      
4  JAAR

MOOIE 
FEESTDAG
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Pampus
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RAAD (INTER-)NATIONAL:

  Praktische structuren
voor (Internationale)    GROEI

ADVERTORIAL • RAAD

Voor ondernemers die actief zijn over landsgrenzen, 
wordt de uitvoering van de strategie vaak moeilijker 
gemaakt dan nodig. Zakendoen in de Amerika’s, 
Europa of Afrika betekent rekening houden met 
fiscale wetgeving, marktrisico’s, juridische 
verplichtingen, valutastromen en bancaire 
structuren. Juist in die complexiteit biedt RAAD 
(Inter-)national, opgericht door financieel adviseur 
John van Wijk, de juiste ondersteuning.

Structuur, overzicht en controle. Vanuit zijn 
hoofdkantoor in Ridderkerk helpt John al ruim 35 
jaar ondernemers bij het opzetten van zakelijke 
structuren. Zijn aanpak is zakelijk, transparant en 
gericht op de lange termijn. Het gaat hem om het 
slim opzetten van bedrijven zodat ondernemers 
grip houden op kosten en de financiële processen. 
Onze klanten willen gewoon goed zaken doen, 
zonder verrassingen achteraf,” zegt John. “Onze rol 
is om het fundament te leggen zodat zij zich 
kunnen richten op de groei.”

Eén netwerk, drie kantoren. RAAD is actief in 
drie regio’s:
• Ridderkerk: ondersteuning van lokale  
 ondernemers en wereldwijde partijen 
 die zich in Europa willen vestigen.
• Istanboel: backoffice en toegang tot Oost  
 Europa, het Midden-Oosten en delen van Azië.
• Kaapstad: backoffice en vestiging   
 buitenlandse bedrijven.

Geen dikke rapporten, maar doen. Het profiel van 
RAAD is laagdrempelig. “We maken heldere 
afspraken, bieden praktische oplossingen en korte 
lijnen” zegt John. Voor bedrijven betekent dat:
• (Internationale) bedrijfsstructuren   
 oprichten.
• Inrichting van de administratie, 
 een optimale financiële structuur   
 en risicobeheersing.
• Verzorging van fiscale aangiften en   
 deskundig fiscaal advies.
• Toegang tot markten in de EU, inzicht  
 in wat lokaal werkt.
• Fiscale vertegenwoordiging.
• Inzicht in hoe je je structuur opzet voor  
 schaalbaarheid.

Sterk in AGF en aanverwante sectoren. RAAD 
(Inter-)national heeft een unieke positie 
opgebouwd in de de AGF sector. Meer dan 70% van 
haar ruim 450 klanten is actief in de AGF-sector of 
in direct verwante branches zoals logistiek, 
kwaliteitscontrole, verpakkingen, export, 
certificering en internationale inkoop. 
Praktisch en schaalbaar. Wat RAAD onderscheidt is 
de pragmatische houding. Er wordt niet gewerkt 
met standaardpakketten, maar gekeken naar wat 
de ondernemer écht nodig heeft. “Wij zitten niet op 
de stoel van de ondernemer,” zegt John, “maar wij 
zorgen dat die stoel stabiel staat en werken echt 
als een team”. 

Krommeweg 10 – Unit 5, Ridderkerk | +31 (0)88 270 2700 | raadinternational.nl | info@raadinternational.nl
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&Park Barendrecht • 1e Barendrechtseweg 76-80 • 2992 XC Barendrecht
Telefoon 0180 - 695 115 • Telefax 0180 - 695 110 • E-mail info@vdladvocaten.nl

www.vdladvocaten.nl
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Bijdorpplein 41 | 2992 LB Barendrecht | (0180) 556 735 | info@notbar.nl | notbar.nl

Begin op tijd met je voorbereiding. Want je bedrijf verkopen, 
dat doe je maar één keer.

Je onderneming 
overdragen of 
bedrijfsopvolging?
Daar teken je voor.

Iets te vieren? Eerste paal, 
teamuitje, opening 
of jubileum...?

Wij denken graag met u mee, van concept tot uitvoering!

010 - 205 40 30 | rotterdambusinessevents.nl
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Cor Dorst is met zijn evenementenbureau  Ohio  actief in de wereld van 

entertainment en evenementen. Vanuit een loods aan de Achterzeedijk regelt hij 

met zijn kleine maar slagvaardige staf alles wat nodig is voor een geslaagd feest: 

van artiesten en een podium tot tafels, stoelen, licht en geluid. Per evenement 

wordt gespecialiseerd personeel ingehuurd om het feest vlekkeloos te laten 

verlopen. In de loop van de jaren heeft hij daarvoor een groot netwerk opgebouwd.

     NDERNEMER
 IN BEELD

COR 
DORST
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VAN Disco TOT

Crazy Bingo’s
De nu 70-jarige Cor zit al zo’n vijftig jaar in het 
vak. Hij is er in geslaagd om van zijn hobby 
zijn werk te maken. ,,Toen ik een jaar of 17 was, 
was ik vrijwilliger bij de buurtvereniging op 
Heijplaat (Rotterdam, red.). De vereniging 
vroeg me een keer een disco voor de jeugd te 
organiseren. Ik nam die uitdaging aan, ging 
met tl-balkjes en 100 volt-versterkers aan de 
slag. Zo werd ik dj en dat ging goed!’’ Later 
draaide hij in de weekends muziek in een 
jeugdsoos in Rhoon. Allemaal naast zijn werk 
in de expeditie.

Voetbaltrainer
Van het een kwam het ander. Hij bouwde de 
apparatuur zelf en op een gegeven moment 
verzorgde hij zeven disco’s in één weekend. 
,,Mensen gingen me ook vragen om een 
artiest te regelen, de aankleding van de zaal te 
verzorgen of een feesttent neer te zetten. 
Het was best een drukke tijd, want ik was ook nog 
voetbaltrainer bij een aantal clubs in de regio.’’

Toen Cor gestopt was als voetbaltrainer en 
ook een punt had gezet achter zijn eigen 
expeditiebedrijf lag de weg open om vol voor 
Ohio te gaan, nu zo’n dertig jaar geleden. 
Het was de tijd dat Cor alle apparatuur en 
materialen voor de feesten en evenementen 
nog in eigen huis had. ,,Toen was dat fysiek 
allemaal geen probleem. We sjouwden rustig 
met grote versterkers van vele kilo’s. Ik ben 
dat nu hard aan het afbouwen, zodat ik 
uiteindelijk alleen een organisatiebureau 
overhoud. Dat gaat goed, want door mijn 
netwerk weet ik precies waar de specialisten 
zitten die ik nodig heb. We zijn nog steeds 
actief in het hele land, maar het sjouwwerk 
doe ik niet meer.’’

Crazy Bingo

Het vakantieseizoen staat voor de deur, en op 
campings is Ohio onder meer actief met zijn 
Crazy Bingo. Het is een gewone bingo, maar 
dan aangekleed met allerlei activiteiten. 
Gastheer Johnny Talento (Eric Newman) 
zingt, kletst, grapt en grolt de show aan 
elkaar. Het is een van de activiteiten waarvoor 
Cor Dorst de apparatuur nog in eigen beheer 
heeft. ,,Ik ga zelf mee. Het is zo leuk om te doen!’’

In 2016 heeft Cor de stichting All-Events 
opgericht. De stichting ondersteunt en 
adviseert maatschappelijke organisaties bij 
het organiseren van evenementen. Bij de 
organisatie van de eigen evenementen en 
festivals betrekt de stichting zoveel mogelijk 
lokale bedrijven en mensen om de 
verbindende factor binnen de maatschappij 
te zijn. Een belangrijk ‘uithangbord’ van de 
stichting is het evenement Picknick in ’t Park, 
dit jaar op 29 en 30 augustus in de 
Barendrechtse Zuidpolder. De gemeente 
heeft het maximale aantal bezoekers gesteld 
op 2000, maar volgens Cor is er ruimte voor 
veel meer publiek. Dat zou de kaarten 
goedkoper maken, waardoor meer mensen 
van het ‘bruisende Barendrecht’ kunnen 
genieten.

Priklocaties
Corona maakt in 2020 een eind aan alle 
evenementen. Maar Cor met zijn Ohio is die 
periode toch goed doorgekomen. 
In Barendrecht en Ridderkerk verzorgde hij 
met zijn facilitaire connecties de inrichting 
van de priklocaties (in sporthallen). Ook de 
beveiliging en de catering nam Ohio voor zijn 
rekening.

ohio.nl
all-events.eu

DORST
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   BREEDVEL

TIJDENS 
ALGEMENE LEDEN 
VERGADERING

De Schakel 27 maart 2025

VERRASSING VOOR

JOHN 
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De algemene ledenvergadering van VBO FreshPort op 
19 maart 2025 in het Van der Valk Hotel Ridderkerk nam 
voor scheidend secretaris John Breedveld een 
verrassende wending. In verband met zijn aftreden uit 
het bestuur werd John niet alleen toegesproken door 
voorzitter Koos den Otter, die hem prees voor zijn 
jarenlange inzet. Ook burgemeester Ronald Snijder 
betrad het podium. Daar maakte de eerste burger van 
Barendrecht bekend dat aan John de gemeentelijke 
waarderingsspeld is toegekemd.

John Breedveld is al jarenlang in diverse rollen actief als 
vrijwilliger in Barendrecht. In zijn carrière heeft hij zich 
naast zijn beroepsmatige bezigheden voor diverse 
vrijwillige functies ingezet, waarbij hij altijd vanuit zijn 
christelijke achtergrond te werk gaat. Naast bestuurslid 
en secretaris van VBO Fresh Port is hij voorzitter van de 
kerkvoogdij Hersteld Hervormde Gemeente van 
Barendrecht en bestuurslid van SGP Barendrecht. 
De afgelopen jaren is hij ook actief geweest als lid van 
de Raad van Toezicht van de Gomarus 
Scholengemeenschap, als bestuurslid voor Hospice de 
Reiziger, als voorzitter voor de Rotary Club Barendrecht 
en als lid van de Stakeholdertafel Zuid-Holland 
Bereikbaar. In die laatste rol heeft hij zich onder andere 
sterk gemaakt voor de opening van de onderdoorgang 
onder de A29 en de bereikbaarheid van Dutch Fresh 
Port in relatie tot De Stationstuinen.

John Breedveld is als VBO-secretaris opgevolgd 
door Marco Ruit, partner bij Visser & Visser. 
De ledenvergadering stemde unaniem in met zijn 
benoeming. In verband met zijn afscheid als secretaris 
ontving John uit handen van voorzitter Koos den Otter 
een beeldje.

De ledenvergadering ging akkoord met de jaarverslagen 
van de secretaris, de penningmeester en de kascontrole-
commissie. De begroting werd ongewijzigd vastgesteld. 
Het nieuwe contributiebedrag werd vastgesteld op 495 
euro per jaar.

Na alle formaliteiten was het podium voor cabaretier 
Max van den Burg. Het samenzijn van de ondernemers 
werd afgesloten met een buffet met chef en live cooking.

   BREEDVEL

De Schakel 27 maart 2025



ADVERTORIAL • CBBB

BIJNA 
30 JAAR
 STICHTING CBBB
Innovatie in bedrijfsterreinbeveiliging
Als bijna dertig jaar wordt de beveiliging van de meeste bedrijventerreinen in Barendrecht 

collectief geregeld. Ondernemers, gemeente, politie, brandweer en beveiliger werken nauw 

samen aan het veilig houden van de bedrijventerreinen.
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Ontstaan CBBB
De Stichting Collectieve Beveiliging Bedrijventerreinen 
Barendrecht (CBBB) werd in 1996 opgericht door het 
bedrijfsleven en de gemeente Barendrecht. Het doel: 
het gezamenlijk verbeteren van de veiligheid op de 
bedrijventerreinen en het terugdringen van inbraken, 
overlast en vandalisme. Deelname aan het collectieve 
beveiligingsproject is verplicht voor bedrijven die 
zijn gebouwd op grond die door de gemeente is 
uitgegeven. Dat is sinds 1997 zo geregeld in de 
gemeentelijke verkoopvoorwaarden.

Bestuur CBBB
Momenteel bestaat het bestuur, naast burgemeester 
Ronald Schneider als voorzitter, uit Julia de Pagter, 
Koos den Otter, Jeffrey van Rietschoten en Mark 
Verweij. Ton Löbker, Rien Wisse en Jan-Willem van 
Hellemond hebben vele jaren deel van het bestuur 
uitgemaakt.

Beveiliger
De beveiliging op de bedrijventerreinen wordt 
uitgevoerd door een professioneel beveiligingsbedrijf. 
Deze partij verzorgt de surveillance en alarmopvolging 
en is geselecteerd op basis van betrouwbaarheid, 
ervaring en kostenefficiëntie. Op 1 mei 2025 is een 
nieuw contract ingegaan voor 5 jaar (3 jaar + 2 keer 1 
jaar mogelijke verlenging) met Trigion Beveiliging.

Innovatie in bedrijfsterreinbeveiliging
De beveiliging op de bedrijventerreinen ontwikkelt 
zich steeds verder door. Waar deze vroeger vooral 
bestond uit surveillance, wordt steeds meer gebruik 
gemaakt van slimme cameratechnologie. In 2019 zijn 
dan ook veel camera’s bijgeplaatst, zodat er nu bijna 
40 staan. Ze houden toezicht over de terreinen en 
kunnen met behulp van AI steeds makkelijker zaken 
herkennen. Daardoor kunnen de surveillanceauto’s, 
naast de standaard rondes, snel ter plaatse zijn.

In 2025 wordt begonnen met een pilot met toezicht 
met behulp van drones, zodat nog sneller en nog 
gerichter kan worden toegezien. 

Goede samenwerking met politie, gemeente en 
brandweer.
De Stichting CBBB werkt nauw samen met de politie, 
de gemeentelijke handhaving en de brandweer. 

Door deze samenwerking kunnen signalen snel 
worden opgepakt en wordt er effectief gereageerd op 
incidenten. Regelmatig overleg zorgt voor een goede 
afstemming en versterkt de gezamenlijke aanpak van 
veiligheid op de terreinen.

  

Wijkagent bedrijventerreinen
Vanuit de politie is Hamza Sarac actief als wijkagent op 
de Barendrechtse bedrijventerreinen. Hij is bereikbaar 
voor alle vragen vanuit ondernemers. Contact 
opnemen kan via hamza.sarac@politie.nl. 

Bedrijfscontactfunctionaris
Frank Swaghoven is bedrijfscontactfunctionaris bij de 
gemeente Barendrecht. U kunt hem benaderen voor 
al uw ondernemersvragen via de gegevens op https://
www.barendrecht.nl/direct-regelen/ondernemen/
ondernemers/contactpersoon-voor-ondernemers/. 

Contact met CBBB
Heeft u vragen of wilt u meer informatie over de 
collectieve beveiliging? Neem dan contact op met 
de Stichting CBBB via de contactmogelijkheden 
op www.cbbb.nl.

Contact met Trigon
Met al uw vragen kunt u contact opnemen met 
accountmanager Peter van Velzen van Trgion, via 
PvVelzen@Trigion.nl of 0611394060

DE COLLECTIEVE BEVEILIGING IS 
                                      VAN ONS ALLEMAAL ALS

    ONDERNEMERS 
          IN BARENDRECHT 
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De Vereniging van Barendrechtse 
Ondernemers (VBO) bestaat veertig jaar. 
De officiële oprichtingsdatum van de 
vereniging is 13 mei 1985. Op die datum 
passeerde de akte bij notaris Groenveld 
aan de Binnenlandse Baan.

Barendrechtse
Ondernemers
40 JAAR VERENIGD
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De eerste VBO-bijeenkomst vond op 26 juni 1985 
plaats in het toenmalige sociaal cultureel centrum 
De Schalm. Het was zo’n bijzondere gebeurtenis 
dat de gemeente, die nauw bij de oprichting was 
betrokken, een persbericht liet uitgaan met de 
mededeling dat burgemeester J. van den Brink en 
A. Kasius, vice-voorzitter van de Kamer van 
Koophandel, het officiële startsein voor de VBO 
hadden gegeven.

Het eerste bestuur van de VBO werd gevormd door 
voorzitter mr. A.L.R. Melens (advocaat), secretaris 
J. Busink (directeur van Den Hollander Assurantiën 
BV), penningmeester A. Luijendijk (directeur 
Rabobank Barendrecht) en de leden P. Bakker 
(directeur Bakker Barendrecht BV), J. Berkman 
(directeur Berkman Barendrecht Beheer BV), 
H.L. Bunk (directeur Bunk Aanhangwagens en 
Carrosseriën BV), mr. E.W. Groenveld (notaris), 
G. van der Heiden (directeur Van der Heiden 
Zonwering BV), en A.H.J.M. Kerstens (directeur 
Coöperatieve Groenten- en Fruitveiling 
Zuid-Holland).

Bijeenkomsten
In de statuten werd onder meer vastgelegd dat 
de VBO in eerste instantie contacten tot stand wil 
brengen, versterken en in stand wil houden tussen 
Barendrechtse bedrijven onderling. Daartoe zou 
het bestuur vier keer per jaar een bijeenkomst 
beleggen. Aan die bijeenkomsten wilde men 
inhoud geven door een prominente gast uit te 
nodigen om een belangwekkend referaat voor het 
bedrijfsleven te verzorgen. Daarnaast dienden 
de ondernemers elkaar informeel te kunnen 
ontmoeten. Dat alles met de bedoeling dat er zo 
contacten ontstaan die de bedrijven geen 
windeieren hoeven te leggen. Het bestuur 
legde tevens vast het voornemen te hebben 
om Barendrecht te promoten.

Een andere belangrijke doelstelling van de nieuwe 
vereniging zou worden het onderhouden van 
contacten met centrale organisaties in het midden- 
en kleinbedrijf, overheidsorganen, Kamers van 
Koophandel en Fabrieken en andere instellingen 
en organisaties die ten dienste staan van het 
bedrijfsleven.

Het bestuur van de Vereniging Barendrechtse Ondernemers (VBO) bijeen voor het passeren van de 
oprichtingsacte. Staand vlnr: P. Bakker, A.H.J.M. Kerstens, H.L. Bunk, J. Berkman, J. Busink (secretaris) en G.P. van 
der Heiden. Zittend vlnr: A. Luijendijk (penningmeester),  A.L.R. Melens (voorzitter) en notaris mr. E.W. Groenveld.
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Moeizame start
De VBO is een initiatief van enkele ondernemers, 
maar kwam tot stand met de nadrukkelijke 
medewerking van de gemeente en Kamer van 
Koophandel. Voordat uitvoering aan het 
ondernemersinitiatief werd gegeven oefende de 
Kamer van Koophandel voorzichtig druk uit om 
tot een vereniging voor ondernemers te komen. 
Dat blijkt uit een brief van adjunct-secretaris G.C. 
Vaandrager van de Kamer van Koophandel van 29 
augustus 1984 aan de gemeente en de 
Barendrechtse ondernemers Kerstens (veiling ZHZ), 
Mendes de Léon (ODS) en Van Namen (Kon. Export 
Jac. van Namen).,,Tussen het gemeentebestuur van 
Barendrecht en de Kamer van Koophandel voor 
Rotterdam en de Beneden-Maas bestaan 
regelmatige en goede contacten. Tijdens één van 
deze contacten is recentelijk door burgemeester 
Van den Brink en wethouder Matthijsse de wens 
geuit om de contacten met het Barendrechtse 
bedrijfsleven in zekere zin te formaliseren. Bij het 
gemeentebestuur bestaat duidelijk de behoefte om 
met een zekere regelmaat bepaalde onderwerpen 
met het bedrijfsleven te bespreken. Om de aanzet 
te geven tot formalisering van dit overleg heeft de 
Kamer van Koophandel een vergadering belegd 
tussen afvaardigingen van het college van B en W, 
het bedrijfsleven en de Kamer van Koophandel.’’
 

Het was voor de Kamer van Koophandel niet het 
eerste verzoek om te komen tot de oprichting van 
een vereniging van Barendrechtse ondernemers. 
In 1983 bood de Kamer van Koophandel reeds de 
helpende hand aan om te komen tot een 
‘industriële kring Barendrecht’ indien daaraan 
behoefte mocht bestaan’. Deze poging mislukte 
echter zodat de Kamer van Koophandel een jaar 
later opnieuw een brief schreef. De vergadering op 
9 oktober 1984 bleek eveneens al snel gedoemd 
te zijn tot mislukken doordat één persoon in het 
gezelschap zich zo autoritair opstelde en dermate 
de dienst wilde uitmaken dat hij de andere 
deelnemers aan het gesprek de lust ontnam om 
verder te gaan. Uit een brief van de Kamer van 
Koophandel van 3 mei 1985 blijkt echter dat de 
aandrang en eerder gevoerde gesprekken toch niet 
helemaal vruchteloos zijn geweest. 
Enkele ondernemers zagen het belang van een 
vereniging van ondernemers wel terdege in en 
namen alsnog het initiatief om tot de oprichting 
van zo’n vereniging te komen. En zo kon op 13 mei 
1985 de oprichtingsacte bij notaris Groeneveld 
worden getekend.

Aantal leden
De belangstelling voor een eigen vereniging was 
groot. Aan het einde van het oprichtingsjaar 1985 
telde de VBO 82 leden. Het honderdste lid werd 
ruim een jaar later verwelkomd.

Het 25-jarig bestaan van VBO in 2010 werd gevierd in een sfeervol kasteeltje bij Parijs.
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VBO moest geen eliteclub worden,
maar toegankelijk zijn voor elke in Barendrecht en 
Heerjansdam gevestigde ondernemer. Dat vond 
het toenmalige bestuur van de VBO. Dat blijkt uit 
een terugblik in 1995 met de toenmalige 
bestuursleden en leden van het eerste uur G.P. van 
der Heiden, A. Luijendijk en E.W. Groenveld naar 
aanleiding van het tienjarig bestaan van de VBO. 
Capelle aan den IJssel was de eerste gemeente 
waar ondernemers een vereniging oprichtten. 
Er werd een vrij strenge ballotage gehanteerd. 
Niet iedereen kon zomaar lid van worden. 
Het was een select gezelschap en daarom ontstond 
er daarnaast ook een vereniging voor de kleinere 
bedrijven. Voorzitter van de Capelse vereniging was 
de burgemeester. Voor dat Capelse model is 
destijds in Barendrecht bewust niet gekozen. 
,,Wij vonden dat we beter een club van uitsluitend 
ondernemers konden zijn om een zuiverder 
belangenpartij in het geheel te kunnen zijn’’, 
aldus de toenmalige bestuursleden. Dat was ook 
de reden dat twee eerdere pogingen om tot de 
oprichting van de VBO te komen geen resultaat 
opleverden. ,,Wij wilden er, in tegenstelling tot 
Capelle, geen eliteclub van maken. Maar we wilden 
ook voorkomen dat we een vereniging van 
winkeliers werden. Besloten werd dat leden 
afkomstig moesten zijn van ondernemingen die 
niet in de detailhandel zaten.’’ De toelatingseisen 
zijn later verfijnd. 

Het dertigjarig bestaan werd gevierd op de ss Rotterdam.

De achtereenvolgende besturen hielden nauw contact met het 
gemeentebestuur van Barendrecht. Op de foto een overleg 
tussen VBO en het college in 2009.

VBO MOEST GEEN 

eliteclub worden 

Vijf van de zes voorzitters die VBO FreshPort tot nu toe heeft gekend. Vanaf links Jos Borsboom (opvolger van de 
eerste voorzitter André Melens), Wim den Otter, Paula van Hamburg, Jan Willem van Hellemond en Koos den Otter.
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Tielseweg 20
2994 LG Barendrecht

0180 785137

Ervaar de passie….
Een heerlijk belegd broodje, een smakelijk en verrassend 
borrelhapje met een voortreffelijke wijn tijdens uw receptie 
of een compleet verzorgd bedrijfsevenement. Het maakt 
ons niet uit, wij verzorgen het voor u met passie en laten uw 
smaakpapillen genieten van wat wij u bieden. Wij leveren 
maatwerk en laten u ervaren hoe wij de liefde voor ons vak 
uitoefenen, ongeacht uw budget.
Uw wensen zijn onze zorg

info@panita-catering.nl
www.panita-catering.nl

Vakmanschap in Vakmanschap in 

en voor de omgevingen voor de omgeving

Bij Van Huizen verzorgen wij de aanleg, het onderhoud en de renovatie 
van de groene buitenruimte, sportaccommodaties en drainage. Iedere dag 
trekken wij eropuit, om de omgeving groener, gezonder en mooier te maken.

vanhuizengroen.nlJ. Van Huizen Groenvoorziening & Drainage B.V. Voordijk 319a, 2993BA Barendrecht

Kennis maken
om een 

groene omgeving 
te realiseren?
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• Verzekeringen
• Pensioen
• Inkomen
• Vermogen

Ervaar volledigheid;
Typisch Tinke.



Ruim honderd jaar geleden begonnen met paard 
en wagen in Barendrecht, nu houden we dag in, 

dag uit met ruim 500 wagens en 850 chauffeurs de 
voorraad van vele ketens en bedrijven in heel 

Nederland op peil.

Nederland heeft voor 
ons geen geheimen.

Wij zijn euser.

Koninklijke Euser B.V.  Ebweg 7, Barendrecht | T: +31 (0)180 617200 | info@euser.nl | euser.nl



ADVERTORIAL • GROENEWEGEN & LUKAART

Veel ondernemers zitten boordevol plannen voor groei 
of nieuwe projecten, maar het vinden van de juiste 
financieringsstructuur is steeds complexer. Waar de bank 
lange tijd vanzelfsprekend was, worden de leenvoorwaarden 
strenger en wijken ondernemers steeds vaker uit naar 
alternatieven. Tegelijkertijd groeit door de opkomst van 
informal investors het aanbod van niet-bancaire financiers.  

Nieuwe plannen, oud probleem: 
waar vindt het mkb vandaag kapitaal?

Banken zijn niet langer vanzelfsprekend
De bank blijft voor veel ondernemers een belangrijke 
geldverschaffer, maar hun aandeel in mkb-financieringen 
neemt af. Vooral voor kleinere kredieten zoeken bedrijven 
inmiddels vaker naar andere opties, omdat banken 
strengere zekerheden en onderbouwing vragen.

Informele investeerders in opkomst
Informele investeerders stappen steeds vaker in op 
groeiplannen en projecten van ondernemers. Zij investeren 
vanuit hun (privé)vermogen, bijvoorbeeld als onderdeel van 
hun pensioenplanning of als alternatieve beleggingsvorm. 

Deze ‘informals’ financieren vaak bedragen op maat, 
kennen een flexibele houding en zijn bereid mee te denken 
over de looptijd en terugbetalingsstructuur. 
Hun persoonlijke betrokkenheid kan ondernemers niet alleen 
extra kapitaal, maar ook langdurige steun en advies bieden.

Financieringslandschap wordt hybride
Niet-bancaire vormen zoals onderhandse leningen winnen 
terrein. Banken zelf verwijzen ondernemers dan ook steeds 
vaker door naar deze gespecialiseerde alternatieven. 
Een populaire optie onder ondernemers is een mix van 
bronnen om risico’s te spreiden en 
financieringsvoorwaarden te optimaliseren.

In de praktijk zien we regelmatig situaties waarin een bank 
slechts een deel van het benodigde kapitaal verstrekt en 
waar het resterende bedrag wordt aangevuld door 
informele investeerders. Dit stelt de ondernemer in staat om 
zijn plannen volledig te financieren, terwijl het risico wordt 
gespreid over meerdere partijen. Deze structuur brengt 
voordelen: de structuur en voorwaarden van een 
banklening, met de snelheid en betrokkenheid van informal 
investors. Dit financieringsmodel sluit goed aan op 
ondernemingen in het mkb.

Investering begint bij voorbereiding
Echter, een goed idee alleen is niet voldoende. Financiers 
willen inzicht in risico’s, verdienmodellen en verwachte 
rendementen. Ondernemers die hun plan door een 
onafhankelijk deskundige adviseur laten toetsen, zien de 
deur bij financiers eerder opengaan. Tekortschietende 
zekerheden en onduidelijke scenario’s blijken in de praktijk 
de meest voorkomende redenen voor afwijzing.

Zekerheden en garanties
In een project- of groeifinanciering speelt de vraag naar 
zekerheden een grote rol. De ondernemer moet meestal 
kiezen tussen het garant stellen van een onderpand, 
bijvoorbeeld in de vorm van bedrijfsmiddelen en/of 
borgstellingen, of het aanvaarden van een hogere 
rendementseis. 
Hier speelt het karakter van de informele investeerder ook 
een rol. Legt hij een voorkeur bij een onderpand of 
accepteert hij een hoger risico met een daarbij passende 
rendementseis? Als informele investeerder is dit een 
individuele afweging. Waar het voor de één draait om een 
risicodragende alternatieve belegging, is het voor de ander 
een pensioenplan waar de voorkeur ligt op weinig risico 
tegenover een lagere rendementseis.

Nieuwsgierig of uw plannen haalbaar zijn?
Overweeg eens om vrijblijvend uw businessplan door 
Groenewegen & Lukaart Corporate Finance te laten toetsen. 
Zo krijgt u een helder en onafhankelijk beeld van uw 
financieringsmogelijkheden en voorkomt u onaangename 
verrassingen in uw zoektocht naar een passende 
financiering voor uw plannen.

Wilt u meer weten over financieringsvormen voor uw bedrijfsplan of hoe u verdere groei in de onderneming kan 
financieren? Of zoekt u advies over de waardering van uw bedrijf of de aan- en verkoop van een onderneming? 

Neem dan contact met ons op voor een vrijblijvend gesprek.

Escudostraat 37, Barendrecht | 010 – 522 68 00 | info@groenewegen-lukaart.nl | www.groenewegen-lukaart.nl
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     NDERNEMER
IN BEELD

Wat hebben het stadhuis van Rotterdam, het Nieuwe Luxortheater en de 

verkeerstoren van Schiphol gemeen? Ze zijn in de verf gezet door de schilders 

van Nieuwe Waterweg, het schildersbedrijf van VBO-lid Jurrien Smeets.

Ook restaurant Celest, helemaal bovenin de hoogste woontoren van de Benelux, 

de 215 meter hoge Zalmhaventoren in Rotterdam, is van kleur voorzien door de 

vakmensen van het Barendrechtse bedrijf, gevestigd op het Velo-terrein aan de 

Achterzeedijk.

Als je zulke spraakmakende opdrachten krijgt, moet je wel iets bijzonders 

bieden. Maar de filosofie van Jurrien is simpel: ,,We kiezen voor kwaliteit. Altijd. 

Simpelweg omdat we weten dat goedkoop duurkoop is. Dat hebben we van 

huis uit meegekregen en dat voeren we door in onze dagelijkse bedrijfsvoering. 

En het levert tevreden klanten op, waardoor we konden groeien. Korte lijnen, 

vakmanschap, doen wat je belooft en transparantie over de kosten en de planning 

vormen de kern.’’

Jurrien
Smeets
SCHILDERSBEDRIJF NIEUWE WATERWEG

46



Schildersbedrijf Nieuwe Waterweg is in 1979 
gestart in de Rotterdamse haven. Jurrien kwam 
er in dienst in 2009. Een paar jaar later, in 2016, 
was hij klaar voor het ondernemerschap en nam 
hij het bedrijf over.

Binnenvaart
Jurrien (47) begon zijn werkzame leven op de 
binnenvaart. ,,Daar heb ik veel geschilderd én 
geleerd zelfstandig te zijn.’’ Eenmaal terug op 
de wal, kwam hij bij Nieuwe Waterweg terecht. 
Omdat Jurrien zich wilde blijven ontwikkelen, 
volgde hij de schildersopleiding en vele 
cursussen, en werd hij meewerkend voorman. 
,,Dat was toen al met het idee om de zaak over te 
nemen.’’ Terugkijkend constateert hij dat het een 
drukke tijd was. ,,M’n wekker ging om zes uur, 
heb toen m’n eerste huis gekocht waar ik ook 
nog aan verbouwd heb, en natuurlijk hard 
werken bij Nieuwe Waterweg.’’ Nu beleeft hij 
veel plezier aan wat hij allemaal heeft bereikt. 
Bij zijn bedrijf werken nu zo’n vijftien mensen.

,,M’n valkuil is een beetje dat ik te veel en te 
vaak naar de werkvloer wil. Goede schilders 
zijn schaars. De schilders van vroeger waren 
veelzijdiger. Ze konden ook een stukje glas 
zetten, en wat timmerwerk uitvoeren. 
Door m’n eigen ervaring zie ik goed 
waar het goed of fout gaat.’’

Kleine klussen
Nieuwe Waterweg heeft spraakmakende 
projecten in de portefeuille. Maar voor de 
particuliere opdrachtgever haalt Jurrien de neus 
niet op. ,,De kleine klussen zijn even belangrijk als 
de grote. Als het een keer wat minder gaat, zijn 
we heel blij met die kleinere opdrachten.’’

Jurrien vindt het erg belangrijk om elke klant 
serieus te nemen. ,,Ging iets niet helemaal goed, 
dan moet je daar goed op reageren en met een 
oplossing komen, ook al is de rekening al betaald. 
Door zo’n opstelling komen de mensen bij je 
terug.’’

Nieuwe Waterweg werkt vanuit een bedrijfspand 
op het Velo-bedrijventerrein aan de 
Achterzeedijk. ,,Toen ik het bedrijf had 
overgenomen, was dat m’n eerste grote 
beslissing: we gaan verhuizen naar Barendrecht. 
Het was een van mijn beste beslissingen. 
De loods vond ik toen wel heel erg groot. 
Nu komen we ruimte tekort.’’

schildersbedrijfnieuwewaterweg.nl



GKB maakt het waar

Elke buitenruimte heeft zijn eigen uitdagingen. Elke organisatie zijn ambities. 
Onze oplossingen zijn daarom ook altijd maatwerk. We maken graag 
een afspraak om te kijken welke ideeën wij hebben bij úw uitdagingen en 
ambities voor de buitenruimte. En hoe we die het beste kunnen uitvoeren.

” Welke uitdagingen uw 
buitenruimte ook heeft, 
wij geloven dat het kan.”

www.gkbgroep.nl

Dingen realiseren doen we net zo graag als 

ze bedenken. Daarom houdt GKB het niet bij 

goede ideeën. We voeren ze ook uit. Grondig, 

professioneel en effi ciënt. Op de manier die 

ons familiebedrijf al drie generaties kenmerkt: 

met volle inzet en toewijding. Daarbij vinden 

we vertrouwen en een goede relatie net zo 

belangrijk als onze ervaring en kennis.

Benieuwd naar ons werk?

Kijk op www.gkbgroep.nl

Alles onder één dak.
Verhoog de productiviteit.
Een kantoorinrichting die werkt.

Van Rietschoten helpt!
Jouw partner voor een efficiënt kantoor.

0180-619 744
vanrietschoten.com

info@vanrietschoten.com
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Energieopslag met tweedehands accu’s
De stroom die de zonnepanelen overdag leveren 
wordt opgeslagen in accu’s op het terrein bij 
de keet. Daarvoor is onlangs een container 
bij de keet geplaatst. ’s Avonds en ’s nachts 
wordt de stroom voor de lichtmasten uit deze 
accu’s gehaald. De accu’s – vaak de duurste 
onderdelen in een gelijkspanningsnetwerk – zijn 
eerder gebruikt in auto’s, maar hebben nog ruim 
voldoende capaciteit om led-lichtmasten van 
stroom te voorzien. In dit project krijgen ze dus 
een tweede leven tegen lagere kosten. 

Slim ontwerp: volledig gelijkspanningsnet
Vanaf de aanleg van het stroomnet van 
Nieuw Reijerwaard is al rekening gehouden 
met deze innovatieve werkwijze. De 340 
lichtmasten op Nieuw Reijerwaard werken 
volledig op gelijkstroom. Het is dus niet nodig 
om gelijkspanning (uit de zonnepanelen en 
accu’s) om te zetten naar wisselspanning en 
omgekeerd. Dat bespaart energie, want elke 
omvorming kost energie. Ook kan er in een 
gelijkspanningsnetwerk veel meer vermogen 
door dezelfde kabel, waardoor bespaard kan 
worden op de dikte van de (koperen) kabel en 
bijbehorende techniek. 

VAN ZON OVERDAG 
NAAR LICHT IN DE NACHT

Interesse?
Belangstellenden kunnen de container 
met accu’s bezoeken. Voor zowel 
omwonenden als mensen uit de 
vakwereld is informatie beschikbaar 
over de toegepaste techniek. 
Men kan kennismaken met het 
elektriciteitsnetwerk van de toekomst, 
waarin de verlichting in huis of de tv 
rechtstreeks op gelijkspanning wordt 
aangesloten. 

De Gemeenschappelijke Regeling 
Nieuw Reijerwaard werkt in dit project 
samen met de gemeente Ridderkerk 
en DC Opportunities. Met dit project 
wordt kennis opgebouwd die kan 
worden gebruikt bij de aanleg van 
nieuwe duurzame elektriciteitsnetten 
in Nederland en daarbuiten.

Nieuw Reijerwaard is een duurzame 
plek voor iedereen. De openbare 
verlichting langs de wegen op 
Nieuw Reijerwaard wordt ‘s nachts 
daarom niet gevoed uit het gewone 
elektriciteitsnet, maar door stroom die 
is opgewekt door 125 zonnepanelen 

Moderne technieken en hogere veiligheid
In het netwerk op Nieuw Reijerwaard worden 
de modernste DC-technieken toegepast die 
de effi ciëntie, betrouwbaarheid, veiligheid en 
netcapaciteit ten goede komen. Het bedrijf DC 
Opportunities heeft speciaal voor dit project 
nieuwe componenten ontwikkeld. Ze vergroten 
de veiligheid van het DC-netwerk en zorgen 
ervoor dat bij een storing niet meteen alle 
straatlantaarns uit gaan. De container met 
accu’s is voorzien van opvallende aankleding: 
aan de buitenkant is een batterij met LED 
panelen te zien, die met een timer de laadstatus 
van de accu’s verbeeldt.

Kijk voor meer informatie op 
www.dutchfreshport.eu/licht.

op het dak van de projectkeet van 
de Gemeenschappelijke Regeling 
Nieuw Reijerwaard aan de Voorweg. 
Dankzij een volledig op gelijkstroom 
functionerend stroomnet (DC-net) 
is de openbare verlichting ’s nachts 
duurzaam en goedkoper.

WWW.NIEUWREIJERWAARD.EU 



Judith Guis-Bunk (50) vormt samen met 
haar broers Jan (59) en Henk (55) de tweede 

generatie die aan het roer staat van Bunk 
Carrosserie- & Wagenbouw B.V.

“VADER 
VINDT HET 

WEL ERG 
LEUK DAT WE 
ZIJN BEDRIJF 

VOORTZETTEN”
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NDERNEMER IN BEELD 

B U N K  C A R R O S S E R I E -  E N  W A G E N B O U W

Henk, Jan, Judith en Henk Bunk

Het bedrijf, alweer meer dan dertig jaren gevestigd 
aan de Koopliedenweg 21, werd opgericht door de 
vader van het drietal, Henk Bunk senior. Inmiddelsis 
de onderneming uitgegroeid tot een bedrijf dat met 
veertien medewerkers een compleet pakket aan 
oplossingen biedt voor de carrosseriebranche.

,,We zitten nu wel met z’n drieën in 
de zaak, maar onze vader gaf ons 
destijds wel de ruimte om onze 
eigen plannen te maken. Nu vindt 
hij het toch wel heel erg leuk dat we 
zijn bedrijf voortzetten’’, vertelt 
Judith. Ook de derde generatie is al 
regelmatig op de werkvloer te 
vinden.

Vader Henk, nu 90 jaar (en in 1985 
mede-oprichter van VBO FreshPort), 
begon in 1969 in z’n eentje aan de 
Reijerwaardseweg met de bouw van aanhangers. 
Veel klanten waren tuinders in het Westland.  Een 
paar jaar later volgde de verhuizing naar Ziedewij. 
Daar bewoog het bedrijf zich meer en meer in de 
richting van de carrosseriebouw: van de kleinere 
bakwagen tot grote vrachtwagens. Bij Bunk rijdt dan 
een kaal truckchassis naar binnen en na enige tijd 
verlaat de compleet opgebouwde vrachtwagen het 
bedrijfspand.

BPM
Bunk heeft op dit moment last van nieuwe 
belastingregels voor bestelwagens. De 
ondernemersregeling voor bestelauto’s is vervallen. 
Sinds begin dit jaar betekent dit dat de klant BPM 
moet betalen. ,,We hebben vorig jaar heel hard 
gewerkt om nog zoveel mogelijk wagens zonder 
BPM te kunnen afleveren. En nu is het relatief stil 
in dat segment.’’

Een andere ontwikkeling is het elektrisch rijden. 
,,Deze ontwikkeling gaat steeds sneller en wij en 
onze medewerkers zijn er klaar voor. In het onderstel 
zitten de accu’s en daarop bouwen wij het 

vrachtgedeelte.’’ Gemeentelijke opdrachtgevers 
en aannemers lopen duidelijk voorop in het 
elektrificeren van hun wagenpark, maar bij 
Bunk zien ze nu ook de rest van de markt volgen.

Het klantenbestand bestaat voor een groot deel 
uit bedrijfswagendealers. Maar ook werkt Bunk in 

opdracht van de eindgebruiker, 
zoals Euser en Van Gelder, maar 
ook aannemers. Bunk levert een 
compleet programma: van open 
laadbakken, eventueel uitgevoerd 
met autolaadkraan en 
gereedschapskisten op maat tot 
gesloten carrosserieën, uitgevoerd 
met hydraulische laadklep, 
verwarming, koelmachine en 
dergelijke. Bunk monteert zelf een 
specialistisch onderdeel als de 
elektrische laadklep. Als er in de 

opbouw koeltechniek nodig is, wordt dat uitbesteed.

De taakverdeling tussen Judith en haar broers is 
helder. Henk is de verkoper van het trio en het 
aanspreekpunt voor de opdrachtgevers. Jan is de 
technische man. Werkvoorbereiding en inkoop zijn 
onder meer zijn aandachtsgebieden. Judith is ook 
van de werkvoorbereiding en planning. ,,Als Henk wat 
verkocht heeft, gooit hij het bij mij over de heg’’, lacht ze.
BUNK.NL

Judith Guis-Bunk

“DRIE 
GENERATIES 

OP DE  
WERKVLOER”
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Al sinds 1940 brengen we verlichting en
interieurdesign samen in Nederland. Met
onze showroom van 5000 m² en een breed
scala aan unieke lampen en meubels, zijn wij
jouw partner in huiselijke sfeer en stijl.

Met onze uitgebreide keuze, beleving van
een fysieke winkel én het gemak van online
shoppen. Geloven wij dat persoonlijk contact
en maatwerk het verschil maken.

Kom langs in onze showroom en ontdek zelf
waarom zoveel mensen voor Straluma
kiezen.

WELKOM BIJ STRALUMA!

Bezoek onze showroom
Zeemanstraat 17
2991 XR Barendrecht

Klantenservice
010 292 10 25

Een persoonlijk lichtplan op maat
5000 m² aan verlichting en meubelen
Showroom 7 dagen per week geopend
80% direct uit voorraad leverbaar

Bezoek onze webshop
www.straluma.nl

Openingstijden
Ma:   
Di - Do:  
Vr:  
Za:  
Zo:    

11:00 - 17:30
09:00 - 17:30
09:00 - 21:00
10:00 - 17:00
12:00 - 17:00

@straluma @straluma @stralumabv52



Zoals altijd kreeg ik een verzoek van Jos Wesdijk 
om een column in te leveren voor dit magazine 
Impact van VBO FreshPort. Normaliter bemoeit 
Jos zich nooit met de inhoud, maar deze keer 
vroeg Jos of ik rekening kon houden met het 
40-jarig jubileum van de ondernemersclub. 
Ik dacht: “Goed idee, Jos.”

Enthousiast begon ik aan mijn zoektocht naar 
informatie over de Vereniging Barendrechtse 
Ondernemers. Deze zoektocht startte op de site 
van VBO Fresh Port en dat viel me toch wat tegen. 
Onder het kopje historie staan slechts vier zinnen 
en de foto’s op de site gaan terug tot 2015. Op dit 
front doet de VBO zich zwaar tekort. Er mag meer 
verteld worden over het verleden van deze 
roemruchte ondernemersclub.

Daar er op internet weinig te vinden was, moest ik 
me wenden tot de oud-voorzitters: Jos Borsboom 
en Wim den Otter. Aangezien ikzelf al vanaf 1991 
bezoeker ben van de VBO-bijeenkomsten, ging het 
mij vooral om de jaren van 1985 tot 1991. De heren 
konden mij helpen aan de datum van oprichting; 
13 mei 1985 en aan de namen van de eerste 
bestuursleden. Het eerste bestuur van de VBO 
werd gevormd door voorzitter mr. A.L.R. Melens 
(advocaat), secretaris J. Busink (directeur van Den 
Hollander Assurantiën) en penningmeester A, 
Luijendijk (directeur Rabobank Barendrecht). 
Tijdens de ondertekening van de stukken waren 
ook de leden van het eerste uur aanwezig. Ik kreeg 
een foto te zien waarop de charismatische 
ondernemers J. Berkman, P. Bakker, H.L. Bunk, 
E.W. Groenveld (de notaris), G. van der Heiden en 
de directeur van de Coöperatieve Groenten- en 
Fruitveiling Zuid-Holland A.H.J.M. Kerstens 
goedkeurend toekeken hoe de stukken door 
voorzitter André Melens getekend werden. 

Deze heren waren echte verbinders en je kan wel 
stellen dat de latere voorzitters Jos Borsboom, 
Wim den Otter (Steunt elkaar, koopt Barendrechtse 
waar), Paula van Hamburg, Jan-Willem van 
Hellemond en Koos den Otter ook tot deze 
categorie behoren. Dit heeft geleid tot een mooie 
club met zo’n tweehonderd leden die elkaar 
regelmatig zien en spreken en hun best doen om 
op diverse terreinen samen te werken.  
Ik heb dit van dichtbij mogen meemaken onder 
het voorzitterschap van Wim den Otter. Ik ben toen 
zo’n vijf jaar bestuurslid geweest. Tijdens deze vijf 
jaar ben ik er nog meer achter gekomen dat door 
de bundeling van de VBO-krachten er veel deuren 
open gaan. 

De VBO wordt altijd warm ontvangen door de 
gemeente Barendrecht en wordt als een serieuze 
gesprekspartner gezien door tal van organisaties. 
Ook doen de ondernemers hun best om zaken 
met elkaar te doen.

Is er veel veranderd in die veertig jaar? 
De bijeenkomsten in de eerste jaren waren 
steevast in De Wevershoeve. Door de groei van de 
club werd later uitgeweken naar Het Kruispunt en 
nog later kwam Van der Valk in beeld. Er worden 
ook vele bedrijven van ondernemers bezocht. 
Hoewel ik er niet altijd tijd voor heb, ben ik gek op 
deze bezoeken waarbij gedreven ondernemers vol 
trots hun fraai opgebouwde bedrijven laten zien. 
Je krijgt een echt kijkje in de keuken, 
waarbij er veel te zien en te leren is.

Ook de stropdassen zijn verdwenen 
en het voornamelijk mannelijke 
gezelschap is de laatste jaren 
flink aangevuld met vrouwelijke 
ondernemers. Kortom, een mooie 
club met een rijk verleden. Zonder de 
toekomst tekort te doen, zou ik graag 
toch wat meer willen zien over het 
verleden van de club. Voor je het weet 
zijn we het vergeten.

Dus voorzitter Koos, 
ik bied me aan om de 
historiepagina op de 
website van VBO 
FreshPort wat bij 
te werken. Ik zie je 
bericht tegemoet!

Dick 
Nootenboom

GRAAG IETS MEER 

                       historie
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Je t huis voelen.
Daar dragen wij graag aan bij.

den Otter VERHUIZINGEN den-otter.nl

Daar dragen wij graag aan bij.Daar dragen wij graag aan bij.Daar dragen wij graag aan bij.

Achterzeedijk 57 – Unit 66  |  Barendrecht  |  Tel. 0180 61 40 88  |  info@vanhellemondvastgoedbeheer.nl

Op zoek naar bedrijfsruimte?
Informeer naar de verhuur mogelijkheden.

VANHELLEMONDVASTGOEDBEHEER.NL
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Blok
Op woensdag 14 mei waren de 
Barendrechtse ondernemers te 
gast bij Hoek en Blok voor een 
geanimeerde VBO-inloopborrel. 
Hoek en Blok ondersteunt 
ondernemers met de expertise 
van accountants, juristen en 
belastingadviseurs. Julian Pieper 
verwelkomde de de VBO-leden 
in het kamtoor aan de Tuindersweg 
in Barendrecht.

Workshops
De gastheer bood twee boeiende 
workshops aan. Arbeidsrechtjurist 
mr. Latifa Laassib beantwoordde 
vragen over wetgeving en regels bij 
het inhuren van zzp’ers. Financieel 
planner Tabitha Rozeboom Bos wees 
de ondernemers op het belang van 
een goed financieel plan voor later, 
als het werken er op zit en er ook in 
de pensioentijd genoeg geld moet 
zijn om onbezorgd te kunnen leven.

Met hapjes, drankjes en netwerken 
werd de geslaagde borrel afgesloten.

hoekenblok.nl

Hoek 
en Blok

INLOOPBORREL
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Een bedrijf aan- of verkopen: 
is dit de juiste tijd? 

Escudostraat 37, Barendrecht   |   010 – 522 68 00   |   info@groenewegen-lukaart.nl   |   www.groenewegen-lukaart.nl

De wereldwijde handelsoorlog en politieke spanningen zijn ook van invloed op Nederlandse (mkb-)
bedrijven. Denk aan uitgestelde investeringsbeslissingen van klanten en opdrachtgevers en daarmee 
afname van de omzet. Als u een bedrijfsverkoop of -overname voorbereidt heeft dit directe gevolgen. 

De huidige ontwikkelingen maken een aan- of verkoopproces complexer en daarmee intensiever. 
Als u uw bedrijf wilt verkopen moet u zich beter voorbereiden op vragen over marktafhankelijkheid, 
klantloyaliteit en toeleveringsrisico’s. Discussies over de hoogte en inhoud van garanties en welke 

verkoper bereid is om die af te geven, zijn het gevolg.

Een bedrijf aan- of verkopen is voor veel ondernemers geen dagelijkse bezigheid. 
Groenewegen & Lukaart Corporate Finance staat u daarom graag bij met deskundig advies en 

persoonlijke begeleiding. We maken graag kennis om de mogelijkheden te bespreken!


